
Protokół nr 37.18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku oraz Komisji
Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 

23 stycznia 2018 roku w godzinach 1300  – 1430

Członkowie  połączonych  komisji  przez  aklamację  na  przewodniczącą  obrad  wybrali
Przewodniczącą Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku Ewę Awramik.
W  posiedzeniu  udział   wzięli  członkowie Komisji  Sportu i Rekreacji  Rady Miasta Ełku
wg załączonej listy obecności; na 13  członków  Komisji  w posiedzeniu uczestniczyło 9 oraz
członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku w/g załączonej listy  obecności; na
13  członków  Komisji   w  posiedzeniu uczestniczyło  11.  W związku z tym obrady obu
Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.   
W posiedzeniu obu Komisji nie uczestniczyli radni: Piotr Karpienia, Marcin Przygodziński,
Ireneusz Dzienisiewicz, Jan Gróndwald  i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
•  Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
•  Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
•  Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Aneta Ruszczyk,
•  Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
•  Naczelnik Wydziału Edukacji – Małgorzata Pikus,
•  Przedstawicielka Grupy mieszkańców - Marta Omalecka.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  po  stwierdzeniu  quorum

pozwalającego  na  podejmowanie  prawomocnych  decyzji  o  godzinie  13.00  otworzyła
posiedzenie obu Komisji witając członków Komisji oraz gości.
Następnie zapytała o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała,  że do opinii
komisji wpłynęły dwie inicjatywy lokalne, o które należy uzupełnić porządek obrad:
-  wniosek  Grupy mieszkańców na  realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, kultury fizycznej i turystyki: „Koleją
na Sępa”, w ramach inicjatywy lokalnej 
-  wniosek  Grupy mieszkańców na  realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu
kultury fizycznej i turystyki pt.: „Bądź Aktywny”, w ramach inicjatywy lokalnej.
Obie komisje nie wniosły uwag i w obecności 12 radnych; jednogłośnie, poprzez aklamację
przyjęły zmieniony porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia Komisji do wniosków:
 1)  Grupy mieszkańców na  realizację  zadania  publicznego miasta  Ełku z  zakresu  sztuki,
ochrony dóbr kultury i  dziedzictwa narodowego, kultury fizycznej  i  turystyki:  „Koleją na
Sępa”, w ramach inicjatywy lokalnej 
 2)  Grupy mieszkańców na realizację  zadania publicznego miasta  Ełku z  zakresu kultury
fizycznej i turystyki pt.: „Bądź Aktywny”, w ramach inicjatywy lokalnej.
4. Propozycje do planu pracy Komisji na 2018 rok. 
5. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2018,
3) innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 25 stycznia 2018 r.
i dotyczących prac Komisji. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 



Pkt. 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Ewa Awramik poinformowała radnych, że

protokóły obu Komisji były do wglądu w Biurze Rady Miasta; czy są uwagi?
Członkowie  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez

aklamację przyjęli protokół nr 36.17 z dnia 13 grudnia 2017 roku z ostatniego posiedzenia
Komisji.

Członkowie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez
aklamację przyjęli protokół Nr 39.17 z dnia 13 grudnia 2017 roku z poprzedniego posiedzenia
Komisji.   
 
Pkt. 3. Opinia Komisji do wniosków:
 1)  Grupy mieszkańców na realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu  sztuki,
ochrony dóbr kultury  i  dziedzictwa narodowego,  kultury fizycznej  i  turystyki:  „Koleją na
Sępa”, w ramach inicjatywy lokalnej, 
2)  Grupy  mieszkańców  na  realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu  kultury
fizycznej i turystyki pt.: „Bądź Aktywny”, w ramach inicjatywy lokalnej.

Jednogłośnie,  poprzez aklamację obie Komisji  ustaliły,  że opiniowanie wniosków oraz
projektów uchwał będzie odbywało się wspólnie.

 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  wniosek  Grupy  mieszkańców  na
realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu  sztuki,  ochrony  dóbr  kultury
i  dziedzictwa  narodowego,  kultury  fizycznej  i  turystyki:  „Koleją  na  Sępa”,  w  ramach
inicjatywy lokalnej. W ramach tej inicjatywy jest wykonania murala – parowozu na ścianie
szczytowej budynku mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Świackiego „Sępa” 1 w Ełku.
Przedstawiony na  obrazie  odrestaurowany parowóz TY 1258 i  starszy mężczyzna będący
emerytowanym maszynistą pokazują upływ czasu. Szczegóły we wniosku.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Robert Klimowicz – sama inicjatywa wykonania murala to dobry pomysł. Uwagi
można mieć do rozpisania wkładu własnego wnioskodawcy. Należałoby to wyjaśnić.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  wnioski  piszą  często  osoby,  które  nigdy
wcześniej tego nie robiły. Chodzi tutaj raczej o odniesienie się do samego pomysłu. Nasza
dotacja jest przeznaczona na same koszty realizacji.

Radny Nikodem Kemicer – nie wiemy, jakiej wielkości ma być wykonany mural. Jakie
materiały i  jaka ich ilość zostanie  użyta przy jego wykonaniu.  Brak kosztów materiałów.
Wniosek należy odesłać do uzupełnienia i wyjaśnienia.
Obie Komisje wniosku nie zaopiniowały i zwróciły się o jego uzupełnienie w następującym
zakresie: 
- podanie powierzchni wykonywanego murala (wysokości, szerokości),
- kosztów użytych materiałów do realizacji murala,
- wyjaśnienie kosztów wkładu własnego wnioskodawcy.

 Przedstawicielka  Grupy  mieszkańców  Marta  Omalecka  omówiła  wniosek  Grupy
mieszkańców  na  realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu  kultury  fizycznej
i turystyki pt.: „Bądź Aktywny”, w ramach inicjatywy lokalnej. Celem naszej inicjatywy jest
wzrost aktywności fizycznej, propagowanie zdrowego i aktywnego stylu życia oraz integracja
mieszkańców  (głównie  kobiet)  ul.  Tuwima  i  okolic.  W  ramach  projektu  zaplanowano
realizację zajęć fitnes (aerobik i zumba). Szczegóły we wniosku.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Nikodem  Kemicer  –  należałoby  zweryfikować  kwoty  stawek  godzinowych
instruktora. 130 zł za godzinę to stanowczo za dużo. Przy wyborze instruktora dobrze byłoby
zebrać przynajmniej z trzy oferty.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Bogusław Wisowaty –  proponuje,  by przy wyborze
oferty prowadzenia zajęć uczestniczyła merytoryczna osoba z Urzędu Miasta.



Komisja Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku wraz z Komisją Sportu i Rekreacji Rady Miasta
Ełku w głosowaniu jawnym; 14 głosami ‘za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach
„przeciw”wyraziły pozytywną opinię do wniosku Grupy mieszkańców na realizację zadania
publicznego  miasta  Ełku  z  zakresu  kultury  fizycznej  i  turystyki  pt.:  „Bądź  Aktywny”,
w ramach inicjatywy lokalnej.

Pkt. 4. Propozycje do planu pracy Komisji na 2018 rok. 
  Przewodnicząca  obrad  Ewa Awramik  powiedziała,  że  członkowie  komisji  otrzymali

propozycje planów pracy Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Sportu i Rekreacji. Prosi
zatem o zgłaszanie uwag i propozycji.

Radny Tomasz Przekop powiedział,  że  chciałby zgłosić  tematy -  informacja na  temat
sportu  szkolnego  razem  z  wykorzystaniem  sportowej  bazy  przyszkolnej  do  celów
oświatowych.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  –  proponuje  wspólne  posiedzenie  wyjazdowe  Komisji  do
Szkoły Podstawowej  nr  5  i  przy okazji  zapoznanie  się  ze  stanem realizacji  nowej  plaży
miejskiej.
Przewodnicząca  obrad  Ewa  Awramik  poddała  pod  głosowanie  uzupełnione  plany  pracy
Komisji.

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury w głosowaniu jawnym; jednogłośnie – 11 głosami
„za” przyjęli plan pracy Komisji na 2018 rok – w załączeniu do protokółu.

Członkowie Komisji Sportu i Rekreacji w głosowaniu jawnym; jednogłośnie – 9 głosami
„za” przyjęli plan pracy Komisji na 2018 rok – w załączeniu do protokółu.

Pkt 5.  Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2018-2019, w tym:
1. Zmniejsza się dochody bieżące budżetu 2018 r. o kwotę 36 867 zł (zmniejsza się środki
z UE na realizację projektów w dziale 801 rozdział 80101 – 16 219 zł i dziale 750 rozdział
75075 – 30 648 zł oraz zwiększa się dochody z tytułu dotacji z powiatu na wydatki bieżące 
w dziale 921 rozdział 92116 o kwotę 10 000 zł);
2. Zmniejsza się wydatki bieżące budżetu 2018 r. o kwotę 45 141 zł (przeniesienie 
na 2019 r. części wydatków na projekty realizowane z udziałem środków z UE – 55 141 zł –
dział 801 rozdział  80101 i dział 750 rozdział  75075, zwiększenie dotacji podmiotowej dla
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ełku o kwotę 10 000 zł – dział 921 rozdział 92116);
3. Zwiększa się dochody bieżące budżetu 2019 r. o kwotę 46 867 zł – (środki z UE 
na realizację projektów – przeniesione z roku 2018);
4. Zwiększa się dochody i  wydatki bieżące w 2019 roku w celu realizacji  projektów:
„Promocja turystyki transgranicznej promującej dziedzictwo kulturowe Litwy 
i Polski – 36 057 zł i „Otwarte okno na świat dla dzieci z Ełku i Alytusa” – 19 084 zł).
5. Powyższe zmiany w zakresie dochodów i wydatków w latach 2018 powodują zmniejszenie
deficytu budżetu w 2018 r. o kwotę 8 274 zł oraz wolnych środków o kwotę 8 274 zł. 
II. Do załącznika nr 2 – wykaz przedsięwzięć, na lata 2018-2019 zostały wprowadzone
przedsięwzięcia: 
1. „Otwarte okno na świat dla dzieci z Ełku i Alytusa”;
2.  „Promocja  turystyki  transgranicznej  promującej  dziedzictwo  kulturowe  Litwy
i Polski”.

2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił następnie projekt  uchwały w sprawie  zmian
w budżecie miasta Ełku na 2018 rok w części dotyczącej prac komisji. Proponowane zmiany
obejmują (część opisowa zmian w budżecie miasta):
I)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział
Promocji, Sportu i Kultury:



Zmiana w budżecie miasta na rok 2018 polegająca na zwiększeniu dotacji podmiotowej 
dla Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Z. Nasierowskiej- dział 921 rozdział 92116. Powyższe
środki  pochodzą  z  budżetu  Powiatu  Ełckiego  na  rok  2018  (zgodnie  z  Uchwałą
nr XXXIX.307.2017 Rady Powiatu Ełckiego z dnia 21 grudnia 2017 r.) i przeznaczone są na
zadania bieżące realizowane przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Ełku.
II)    w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Wydział
Strategii i Rozwoju:
1. Projekt:   Promocja turystyki transgranicznej promującej dziedzictwo kulturowe Litwy 
i Polski- dział 750 rozdział 75075
Zmiany  polegają  na  zmniejszeniu  części  wydatków  zadania  pn.  „Promocja  turystyki
transgranicznej  promującej  dziedzictwo  kulturowe Litwy i  Polski”  w roku 2018 o  kwotę
36 057 zł, natomiast zwiększeniu ulegną wydatki w roku 2019 r. o kwotę 36 057 zł. Zmiany
polegają  również  na  dodaniu  paragrafu  związanego  z  poniesieniem  kosztów  na  rzecz
rozliczenia delegacji zagranicznych (4420) w roku 2018.
Projekt będzie realizowany w od 1 kwietnia 2018 r. do 31 marca 2019 r.  Łączny czas trwania
projektu to 12 miesięcy. W 2019 roku zostaną poniesione koszty związane z udziałem Lidera
i Partnera projektu w targach turystycznych w Poznaniu oraz w Wilnie. W 2019 roku będą
ponoszone również koszty osobowe (płace managera projektu, specjalisty ds. finansowych
oraz specjalisty ds. promocji Miasta). 
Projekt w całości realizowany w ramach wydatków bieżących.  
Całkowita wartość projektu:  210 000,00 zł (ok. 50 000 €, zgodnie ze średnim kursem waluty
euro NBP, na dzień 8 maja 2017 r.)
Całkowita wartość kosztów Gminy Miasta Ełk w projekcie: 105 000,00 zł (ok. 25 000 €) 
Wartość dofinansowania ze środków Unii Europejskiej: 89 250,00 zł (85%)
Wkład własny Gminy Miasta Ełk: 15 750,00 zł (15 %)
Program: Interreg V-A Litwa-Polska 2014-2020
Oś  priorytetowa:  1  Zachowanie  i  ochrona  środowiska  naturalnego  oraz  wspieranie
efektywnego gospodarowania zasobami
Działanie: 1.1. Zwiększenie zrównoważonego wykorzystania dziedzictwa kulturowego 
i przyrodniczego w turystyce na obszarze transgranicznym.
2. Projekt:   „Otwarte okno na świat dla dzieci z Ełku i Alytusa” – dział 801 rozdział 80101
Zmiany polegają na zmniejszeniu części wydatków zadania pn.„Otwarte okno na świat 
dla  dzieci  z  Ełku  i  Alytusa”  w 2018  roku o  kwotę  19 084,00 zł,  natomiast  zwiększeniu
wydatków w 2019 roku o  kwotę   19  084,00 zł  w związku  ze  zmianą  terminu  realizacji
projektu od 1 marca 2018 r. Łączny czas trwania projektu to 12 miesięcy. 
Projekt otrzymał dofinansowanie z  Programu Współpracy Interreg V-A Litwa – Polska.
Priorytet  3  -  Promowanie  włączenia  społecznego,  walka  z  ubóstwem  i  wszelką
dyskryminacją.
Działanie 3.1. - Zwalczanie wykluczenia społecznego i ubóstwa poprzez poprawienie dostępu
do świadczeń socjalnych i zdrowotnych dla mieszkańców strefy przygranicznej.
Całkowita wartość projektu:  120 898,26 PLN
Dofinansowanie po stronie Ełku (85%):  102 763,52 PLN
Wkład własny (15%): 18 134,76 PLN
Wydatki nieinwestycyjnie: 85 500,66 PLN
Wydatki inwestycyjne: 35 397,6 PL.
III) w zakresie pozostałych zmian:
Zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 8 274 zł,  zmniejszają się wolne środki na pokrycie
deficytu o kwotę 8 274 zł.  

Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  dodał,  że  jest  autopoprawka  dotycząca  zwiększenia
środków  własnych  o  kwotę  20.000  zł  na  zadaniu  „Budowa  windy  w  budynku  SP nr  7
z  Oddziałami  Integracyjnymi  w Ełku”.  W postępowaniu  przetargowym wpłynęło  5  ofert.
Najkorzystniejsza  oferta  przewyższa  wartość  kosztorysu  inwestorskiego.  W celu  wyboru
wykonawcy i zawarcia umowy na roboty budowlane niezbędne jest zwiększenie środków na



zadaniu.  Po  dokonaniu  zmian  ogólne  środki  na  zadaniu  wyniosą  325.000  zł,  w  tym
dofinansowanie z PFRON 129.000 zł.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027.
Następnie członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2018
rok wraz z autopoprawką.
W związku z pilnymi obowiązkami zawodowymi, salę obrad opuścił radny Andrzej Koc.

3) w punkcie innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 25 stycznia
2018 r.  i dotyczących prac Komisji.
Do opinii obu Komisji następujące projekty uchwał: 
-  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodku  wsparcia
w  Klubie  Seniora  „Senior+”.  Wyjaśnień  odnośnie  projektu  uchwały  udzieliła  Dyrektor
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej   Aneta  Ruszczyk.  Zgodnie  z  otrzymanymi
wytycznymi  Ministerstwa  Rodziny,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  dotyczącymi  stosowania
przepisów  ustawy  o  pomocy  społecznej   i  zakresie  pomocy  osobom  bezdomnym
z 24 kwietnia  2017 r.,  sporządzono projekt  Uchwały Rady Miasta  regulujący odpłatność
w ośrodkach wsparcia. Dotąd w powyższej sprawie podejmowano uchwały, które Wojewoda
Warmińsko-Mazurski  kwestionował.  Obecny  projekt  uwzględnia  rozstrzygnięcia
i zastrzeżenia Wojewody, wobec czego zasadne jest przyjęcie stosownej uchwały.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Nikodem Kemicer zwrócił uwagę, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski zaskarżył
naszą   uchwałę  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt
w ośrodkach wsparcia i jego zdaniem skarga jest jak najbardziej bezzasadna. Powinien być
zapis pozwalający zwolnić z opłaty. Ponadto należałoby odpłatności proponowane w tabelce
bardziej zróżnicować i naliczać od faktycznego dochodu.

Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej   Aneta  Ruszczyk  powiedziała,  że
odpłatności w tabelce się nie zmieniły. Wydzielony został jedynie Klub Seniora „Senior+”.
Natomiast sprawa dochodu liczona jest wprost z obowiązujących przepisów ustawowych.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Seniora „Senior+”.

* * *
- Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie  przekazania do
Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Olsztynie  skargi  Wojewody  Warmińsko-
Mazurskiego  na  uchwałę  nr  XXXVII.368.17  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  24 października
2017 r.,  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w ośrodkach
wsparcia.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  powiedział,  że  skargę  rozpatrywała  Komisja  Rewizyjna.
Sprawa jest na tyle prosta, że Prezydent Miasta uznał skargę za zasadną.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie obu Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” przy 1 glosie „przeciw” i 0
głosach  „wstrzymujących  się”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie
przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Olsztynie  skargi  Wojewody
Warmińsko-  Mazurskiego  na  uchwałę  nr  XXXVII.368.17  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia



24 października 2017 r.,  w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodkach wsparcia.

* * *
- Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały
Rady  Miasta  Ełku  w  sprawie  projektu  dostosowania  sieci  i  granic  obwodów  szkół
podstawowych  i  gimnazjów  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk  do  nowego  ustroju
szkolnego.  Od  roku  szkolnego  2018/2019  następujące  gimnazja  włącza  się  do  szkół
podstawowych:
1) Gimnazjum nr 1 im.  Danuty Siedzikówny „Inki” w Ełku przy ul.  J.i  H.  Małeckich 1
włącza się do Szkoły Podstawowej nr 2 im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w  Ełku przy ul.
J.i H. Małeckich 1,
2) Gimnazjum nr 3 im. Kard. Stefana  Wyszyńskiego w Ełku przy ul. Piwnika Ponurego 1
włącza  się  do  Szkoły  Podstawowej  nr  9  im.  Jana   Pawła  II  w  Ełku  przy
ul. Piwnika Ponurego 1,
3) Gimnazjum nr 4 w Ełku przy ul. Grodzieńskiej 1 włącza się do Szkoły Podstawowej nr 3
im Henryka Sienkiewicza w Ełku przy ul. Grodzieńskiej 1,
4) Gimnazjum Sportowe w Ełku przy ul. Suwalskiej 15 włącza się do Szkoły Podstawowej
Sportowej nr 6 w Ełku przy ul. Suwalskiej 15.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Ełku w
sprawie projektu dostosowania sieci  i  granic obwodów szkół  podstawowych i  gimnazjów
prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk do nowego ustroju  szkolnego.

* * *
-  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia
kryteriów  w  postępowaniu  rekrutacyjnego  do  klasy  pierwszej  szkół  podstawowych
prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem
publicznej  szkoły  podstawowej,  określenia  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia
spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. Ustalone zostaną
kryteria  wraz z liczbą punktów w  postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej  szkół
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk, dla kandydatów  zamieszkałych poza
obwodem publicznej szkoły podstawowej oraz dokumenty niezbędne do potwierdzenia tych
kryteriów zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu
rekrutacyjnego do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto
Ełk  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  publicznej  szkoły  podstawowej,
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania
liczby punktów każdemu kryterium.

* * *
- Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu
udzielania  i  rozliczania dotacji  dla publicznych i  niepublicznych podmiotów oświatowych
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.
Uchwała  ustala  tryb  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  tryb  przeprowadzania  kontroli
prawidłowości  ich  pobrania  i  wykorzystania  dla  publicznych,  prowadzonych  przez  osoby
prawne inne niż Gmina Miasto Ełk lub osoby fizyczne oraz niepublicznych.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.



Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania
dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych  podmiotów  oświatowych  oraz  trybu
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

* * *
-  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia
kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  za  te  kryteria  oraz  dokumentów  niezbędnych  do
potwierdzenia ich spełnienia stosowanych w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do
publicznych przedszkoli, oddziałów publicznych w publicznych szkołach podstawowych, dla
których organem prowadzącym jest Gminę Miasto Ełk.
Określone zostają  kryteria i odpowiadające im liczby punktów stosowane na drugim etapie
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych
w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą
punktów  za  te  kryteria  oraz  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia  ich  spełnienia
stosowanych  w  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli,
oddziałów  publicznych  w  publicznych  szkołach  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym jest Gminę Miasto Ełk.

* * *
-  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok
2018. Wykonywanie prac społecznie użytecznych w naszym mieście odbywać się będzie na
podstawie  porozumienia  zawartego  między  Starostą  Ełckim  a  Gminą  Miastem  Ełk.
Refundacja kosztów ze środków Funduszu Pracy wynosić będzie do 60% minimalnej kwoty
świadczenia przysługującego bezrobotnym.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb
w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok 2018.

* * *
-   Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Aneta  Ruszczyk  omówiła  projekt
uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodkach
wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych oraz domami dla matek z małoletnimi
dziećmi i kobiet w ciąży.

Sporządzony projekt uchwały został dostosowany do obecnie obowiązujących przepisów
prawa.  Ustalono  w  nim  odpłatność  za  pobyt  w  ośrodkach  wsparcia  w  przypadku
przekroczenia kryterium dochodowego osoby lub rodziny określonego w art. 8 ust. 1 ustawy
o pomocy społecznej przez osoby ubiegające się o te formę pomocy.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  obu  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych oraz
domami dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży.
 
Pkt. 7. Sprawy różne i wolne wnioski

 Radny Nikodem Kemicer zwrócił się z pytaniem – czy jest już wykonana analiza potrzeby
rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 5? Na tym osiedlu zostały sprzedane kolejne działki dla



dewelopera, który będzie realizował budownictw2o wielorodzinne i rozbudowa szkoły jest
niezbędna.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  – chcemy wcześniej  spotkać się z  Dyrektorem
szkoły i omówić analizę potrzeb. Ostateczna decyzja zapadnie do końca tego tygodnia lub na
początku następnego.

 Radny Nikodem Kemicer – górka saneczkowa na os. Konieczki jest w takim stanie, że
dzieci nie mogą z niej korzystać. Prośba, by podjąć działania by to umożliwić.

 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – tak góra jest w tej chwili dalej usypywana.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogusław Wisowaty – tutaj niezbędny jest odpowiedni

ciężki sprzęt by górkę właściwe wyprofilować.

Radny  Robert  Klimowicz  poruszył  tam pojawiającej  się  wszawicy  wśród  dzieci.  Czy
miasto jest przygotowane na działania w kierunku zwalczenia problemu?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – okresowo taki problem się pojawia, ale szybko w
szkołach  i  przedszkolach  sobie  z  tym radzimy.  Są  higienistki,  które  od  razu  zajmują  się
problemem.

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Porucznik zwróciła uwagę, że przy badaniach
okresowych nauczycieli nie wykonuje się badań okulistycznych.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przyjrzymy się temu problemowi. Katalog badan
okresowych zawiera badania obowiązkowe i to sprawdzimy, czy takie badania okulistyczne
tam są.

 Radny Robert Klimowicz – należałoby się w ogóle przyjrzeć pracy Poradni Medycyny
Pracy. Tam ciągle są ogromne kolejki.

 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  na  pewno  już  czas,  by  wprowadzić  tam
rejestrację elektroniczną.

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca obrad Ewa Awramik podziękowała
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie obu komisji o godz. 14.30.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:        Przewodnicząca obrad
Małgorzata Stachowiak

      Ewa Awramik 
 


